

# Homework for Level One

Date due : 03/03/2024

الواجب البيتي للمستوى الأول

تاريخ التسليم: 2024/03/03

## التربية الإسلامية (Islamic Education)

- مراجعة موضوع "أركان الإسلام" على الصفحة 87 من كتاب الإسلامية-1 للمناقشة داخل الفصل.
  - إستعملوا الحديث 4 على الصفحات 32 & 33 من كتاب الإسلامية-1 لمراجعة "أركان الإسلام" الخمسة بغية تسميها ومناقشتها داخل الفصل.
  - مراجعة الحديث 9 (الصلاة عماد الدين...) على الصفحة 38 من كتاب الإسلامية-1 بغية المناقشة داخل الفصل.
  - حل التمرين أدناه والملصق أيضاً في دفتر الواجب البيتي للتأكد من الأستيعاب.
- Revise the topic of "The Pillars of Islam" on P.87 in the Islamic Education Book-Step 1.
  - Use Hadeeth 4 on P.32 & 33 to revise the "The Pillars of Islam" and discuss in the classroom.
  - Revise Hadeeth 9 on P.38 in the Islamic Education Book-Step 1 to discuss in the classroom.
  - Do the exercise below that is also attached in your homework book to verify understanding.

التمرين الأول: مما تعلمته من موضوع "أركان الإسلام" أجب عن الاسئلة التالية:

**Exercise 1:** From what you have learned from the topic of "The Pillars of Islam" answer the following questions:

1- أكملوا الحديث التالي:

..... عماد الدين.

2- Finish the following Hadeeth:

..... is the foundation of the religion.

2- ماذا علينا أن نفعل لكي يكتمل إيماننا بالدين بهذا الركن المهم؟

2- What shall we do to maintain this pillar of Islam the best?

.....  
.....

3- من أعفي من واجب الصوم في شهر رمضان المبارك؟

3- Who can be excused from fasting during the month of Ramadan?

.....  
.....